
► Yusuf Cinal’ın yazısı 6’da ► Erol Afşar’ın yazısı 7’de

Ekonomi enkaz altında
bunlar plan peşinde!

Öyle ya, 
bize ne oluyor?

Adapazarı’nda
orman yangını

Cinayette baba
oğul tutuklandı

n Yaz tatili sonrasında yeni
dönemin ilk zili çaldı, öğren-
ciler okul sıralarına geri
döndü. 793 okulda 227 bin
692 öğrenci ders başı yaptı
Şehit Ahmet Akyol İlkoku-
lu’nda düzenlenen törende
konuşan Vali Yaşar Karade-
niz, öğrencilere başarı diledi.
► Haberi sayfa 9’da

FEN LİSELERİNDE
NELER OLMUŞ?
Sakarya’daki üç Fen lisesi’nde görev yapan 30’a yakın öğretmenin geçen yıl öğrenci-
lerini ortak oldukları ya da çalıştıkları kurs merkezlerine gitmeye zorladığı belirlendi
n Eğitim Sen Sakarya Şube Başkanı Yücel
Kaçar, öğrencileri kurs merkezi/dershanelere
gitmesini sağlamak için derslerde konuları
tam olarak anlatmadığı öne sürülen öğret-
menler hakkında İl Milli Eğitim Müdürlüğü’nce
başlatılan soruşturmanın tamamlandığını
söyledi.

İDDİALAR DOĞRU CIKTI
n Soruşturmanın sonuçlandığını ve iddiaların
büyük ölçüde doğrulandığını ifade eden Kaçar,
“Kimi öğretmenlerin gerçekten de öğrencileri
belli kurslara yönlendirmek ve buradan ka-
zanç elde etmek için okulda ki dersleri mani-
püle ettikleri ortaya çıktı” dedi.

YÖNETİCİLER NİYE GÖREVDE?
nCevat Ayhan Fen Lisesi, 15 Temmuz Şehit-
ler Fen Lisesi ve Arifiye Fen Lisesi’ndeki so-
ruşturmalar sonrasında suçlu bulunan 30’a
yakın öğretmenin büyük bölümünün başka
okullara dağıtıldığını ifade eden Kaçar, “Çocuk-
lar dershaneler yönlendirilirken, dersler yarıda
kesilip öğrenciler top oynamaya bahçeye çı-
karılırken, duruma itiraz eden öğretmenler-
den “kurtulmak” için katlar değiştirilirken, Bu
okulların yöneticileri ne yapmaktaydı. Niçin

Ders yılı sorunlarla başladı

n Yücel Kaçar, Sakarya Üniversitesi’nde
idari ve akademik personele ayrımcılık ya-
pıldığı iddialarını da gündeme getirip, bun-
ların doğru olup olmadığını sordu.

n CHP Sakarya Milletvekili Ayça Taşkent, eğitim
sistemindeki tarikatlar ve cemaatlerin hakimiye-
tine işaret ederek, “Bilimsel, laik, özgür bir eğiti-
min yerine tarikatlarla, cemaatlerle protokoller
üzerinden yürüyen bir eğitim tesis etme niyetin-
deler” dedi.

nYoksulluğun Türkiye’nin en büyük problemi ol-
duğunu söyleyen Taşkent, çocukların beslenme
çantalarının dahi dolmadığını belirtti. Taşkent;
“Çocukların derste açlıktan başları ağrıyor. Bunları
duyuyoruz” diye konuştu. ► Haberi 6’da

n İYİ Parti Sakarya İl Başkanı Serdip Dokumacı,
İl Milli Eğitim Müdürlüğü önünde yaptığı basın
açıklamasıyla eğitimdeki sorunlara dikkati çekti.

n Dokumacı, “Bilinmelidir ki; Vakıflar, cemaat,
dernek grup ve benzeri din eğitimi ve ya değerler
eğitimi adına MEB müfredatı dışında birtakım faa-
liyetlerde bulunmak, ülkemizdeki eğitim ve öğre-
tim sürecini olumsuz etkiliyor” dedi. ► 7’de

n Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce,
tarımda dünyaya örnek olan Sakarya’nın
‘Dünya Tarım Şehri’ unvanını alabileceğini söy-
ledi. ► Osman Hakan Karslı’nın haberi 6’da

n Eğitim Sen üyelerinin Sakarya Üniversite-
si’nde öteden beri ayrımcılığa uğradığını belir-
ten Kaçar, “Ancak geçen bize gelen bilgiler
durumun çok daha vahim olduğunu ortaya
koydu” dedi.
n Kaçar, iddialara göre içlerinde eski Fetöcüler
de olmak üzere bazı cemaat/tarikat/vakıf vb.
yapılara yakınlığı olan kişilerinkorunup kollan-
dığı, bu kişilere hak etmediği kadro ve unvan
tahsis edildiğini belirterek, yetkililerden bu ko-
nuda açıklama beklediklerini kaydetti.  

nSu tarifelerinde yapılacak yeni düzenlemeleri
açıklayan Yüce, “Su tarifelerimizde her ay fa-
turalara yansıyan TÜFE artışını artık uygula-
mıyoruz. 25 metreküp ve üzeri su
tüketimlerinde uygulanan kademeli tarifeyi de
kaldırıyoruz. Eylül ayı itibariyle suyun metre-
küp fiyatını sabitliyoruz” dedi.

ZORUNLULUKTAN KAYNAKLANMIŞTI
n Yüce, “Geçtiğimiz yıl Büyükşehir Belediyesi
olarak tarifelerde yaptığımız değişikliğin yüzde
50’sini sübvanse etmiştik. O gün de ifade etti-
ğim gibi maliyetlerin artışı, yatırım ve hizmet-
lerin devamı güncellemeyi zorunlu kılmıştı.
Şimdi de vatandaşlarımızın lehine yeni bir dü-
zenlemeye gidiyoruz” diye konuştu.

SAÜ’de ayrımcılık
İDDİASI!

SAÜ’de ayrımcılık
İDDİASI!

n Eğitim Sen Sakarya Şube Başkanı Yücel
Kaçar, yeni ders yılının başlaması dolayısıyla
düzenlediği basın toplantısında, SAÜ ve Fen
liselerinde yaşananlara ilişkin iddiaların yanı
sıra sendikanın eğitim raporunu da paylaştı.

n Kaçar, başta derinleşen ekonomik kri-
zin yol açtığı sorunlar olmak üzere siste-
min derin bir kriz içinde olduğu ve
sorunların acil çözüm beklediğini söyledi.
► Rabia UÇAR’ın haberi sayfa 7’de

Suya aylık zam bitiyor
Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, su faturalarında aylık TÜFE ar-
tışının artık uygulanmayacağını, ayrıca kademeli tarifenin kaldırılacağını söyledi.

n Bağlar Mahallesi'nin tepe kı-
sımlarında çoğunlukla çam
ağaçlarının bulunduğu ormanlık
alanda  çıkan yangında 1 hektar
alan zarar gördü.

n Yangını 2 saat süren çalışma
sonucu kontrol altına alan ekip-
ler,  yaralı olarak kurtarılan bir
kaplumbağaya su içirerek serin-
letmeye çalıştı. ► 3’te

n Hendek’in Şeyhler Mahallesi'nde
29 yaşındaki Cahit Altıtaş'ı öldürdü-
ğünü belirterek polise teslim olan
A.C. ile oğlu Z.C. tutuklandı.  ► 3’te

‘Çağdaş eğitimden
hızla uzaklaşılıyor’

Okullarda ders zili çaldı

İYİ Parti’de vakıf
cemaat rahatsızlığı

Pamukova’da çilek 
tadında festival!

Sakarya tarım şehri

Yüce: Derdimiz memleket
n Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce,
Eylül Ayı Olağan Meclisi’nde 4 buçuk yıllık hiz-
met süresinde hayata geçirilen projeleri anlattı. 

n Altyapıdan üstyapıya, sosyal hayattan sportif
projelere ve tarımsal hamlelere kadar vatan-
daşların hayatına dokunan’ projelere tek tek de-
ğinen Başkan Yüce, daha güzel bir Sakarya için
gündüz-gece çalıştıklarını söyledi. Yüce, “Dü-
şüncemiz, derdimiz, gayretimiz sadece şehri-
mize ve hemşerilerimize hizmettir” dedi.

Yüce, “Dünya çapında, Dünya
Tarım Şehri unvanını alacağız. 6
bin dönümde dünyada eşi ben-
zeri olmayan yöntemlerle kaliteli
ürünler elde ediyoruz. Bizden
dünyanın haberi var” dedi.

n Pamukova Çilekli Mahallesinde ilki düzen-
lenen Çilek Festivalinde kurulan stantlarda
vatandaşlara yöresel ürünlere doğrudan
ulaşma imkânı sağlandı. ► Haberi 5’te


